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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikorra lesz egy önálló tanyatörvény?”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Draskovics Tibo r
igazságügyi és rendészeti miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Országgyűlés plenáris ülésén már felvetettem, hogy tanyatörvényre van szükség, mer t
szabályozási szempontból a tanya nem létezik .

Egyetlen jogszabályban sem jelenik meg a tanya, sem preferált, sem fejlesztend ő
területként . Csak egy tanyatörvény pótolhatná ezt a jogszabályozási űrt. A tanyán élők
érdekében koncentrálhatná azokat az állami eszközöket, amelyek ma is megvannak az ágazat i
főhatóságoknál, de nem érik el a kívánt hatást, mert egymástól függetlenül, külön-külön
kezelik őket. A leendő törvénynek a tanyát értelmeznie kellene mint gazdaság egységet ,
építészeti és természeti örökségvédelmet, infrastrukturális rendszert . A kiskunsági tanyavilág
tipikus terepe lehetne az európai mintájú vidékfejlesztésnek .

A tanyavilág Magyarországon sem csak 200 ezer éppen ott él ő ember ügye, hanem
egyfajta életmód, kultúra, megújítandó örökség, amelyért felel ősséggel tartozunk .

Ezért kérdezem tehát, hogy a Kormány tervei szerint mikorra lesz egy önálló tanyatörvény?

Várom válaszát !

Budapest, 2008 . december 19 .
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